
Scanmarklubben

Saksliste for årsmøte 16.3.2024 kl 16:00 
Solvik båthavn, Bærum 

1. Godkjenning av innkalling 

• Det vil bli spurt om det er innsigelser, styret foreslår at innkallingen godkjennes 

2. Valg av møteleder og referent 

• Styret vil i år foreslå at styret fører referatet 

3. Styrets årsberetning 2023 (vedlegg 1) 

• Årsberetningen legges frem, spørsmål besvares. Styret foreslår at årsberetningen godkjen-

nes 

4. Regnskap 2023, budsjett og kontingent 2024 (vedlegg 2) 

• Regnskap og budsjett legges frem, styret foreslår at regnskapet for 2023 og budsjettet for 

2024 godkjennes. Styret foreslår at kontingenten forblir uendret

5. Valg (vedlegg 3) 

• Styret foreslår at man for neste periode prøver å rekruttere flere til styre, gjerne flere steder 

i landet

6. Informasjon om Scanmartreff 

• Styret vil komme tilbake med informasjon om Scanmartreffet. Det jobbes med ny plass da 

bryggeforholdene på Sætre blir dårligere. Styret kan til nå informere om at det jobbes med å 

avholde treffet på Asker seilforenings brygge/fasiliteter.  Dette er et sted en kan komme med 

bil om en ikke har anledning til å komme med båt. 

7. Innkomne saker 

• Det foreligger ingen innkomne saker ved utsendelsestidspuktet 



Scanmarklubben
Vedlegg 1 

Styrets beretning 

Styret har i perioden 2023-2024 bestått av: 
Erlend Lund-Larsen; styreleder, økonomiansvarlig
Trond Svensen; styremedlem, Scanneransvarlig 
Ivo Stornaiuolo; styremedlem, Webansvarlig

Det har vært avholdt 7 styremøter i 2023: 
• 7. februar 2023 (fysisk - planlegging årsmøte)
• 27. mars 2023 (fysisk - konstitusjon av styre, gjennomgang av oppgaver) 
• 8. mai 2023 (fysisk - status hjemmesider og overføring til nytt styre) 
• 5. juni 2023 ( fysisk - status Scanmartreff, planlegging og hjemmesider) 
• 2. august 2023 (fysisk - Scanmartreff) 
• 15. januar (digitalt - årsmøte)
• 15. februar (digitalt - årsmøte, Scanmartreff)

Antall betalende medlemmer var 28 stk. i 2023. En økning på 6 medlemmer.

Årets Scanmartreff ble avholdt 23.-24. september med 3 båter og flere kom med bil. Styret tror at 
slutten av september er i seneste laget og planlegger et tidligere tidspunkt i 2024. Flere detaljer 
kommer i mars/april. 

Økonomi
Dessverre viser resultatregnskapet en negativ differanse på -1588,04 noe som indikerer at våre ut-
gifter har oversteget inntektene selv om vi budsjetterte med negativt resultat på -4500,-. Økonomien 
er under kontroll, men vi vil se om det er utgifter som kan reduseres. Selv om medlemstallet økte 
noe i fjor, så har det vært synkende i flere år.

Klubben etablerte vipps nummer i 2023 #818191 for å gjøre betaling enklere, Vipps tar 3,50 i gebyr 
pr. transaksjon. Styret ser fordelene ved enkel betaling, til tross for kostnaden. 

Klubben kunne gjennom Ivo tilby handlekveld på Maritim Slependen i fjor høst med 25% på nesten 
alt i butikken. (Noen unntak) 



Scanmarklubben
Hjemmeside
Som nevnt i fjordårets styreberettning må vi jobbe med kostnadene. Det ble derfor gitt Ivo oppga-
ven å finne et billigere alternativ. Ivo har gjort en god jobb med å senke utgiftene. Den nye websi-
den har fått et stilrent utsende og oversiktlig menystryktur. En stor takk til Ivo for arbeidet med å få 
nye websider opp på ny platform.

Styre tar gjerne imot artikler som kan publiseres på websidene. 

På vegne av styret: Erlend Lund-Larsen, styreleder  



Scanmarklubben
Vedlegg 2
Årsregnskap 2023, Budsjett 2024, Scanmarklubben 

Budsjett 2023 Regnskap 2023 Budsjett 2024

Inntekter: 

Kontingent 6000 5586 6000

Flaggsalg 300 450 300

Renter 0 0 0

Sum Inntekter 6300 6036 6300

Utgifter: 

Årsmøte 5000 5000 3000

Diverse/Porto 500 734,7 500

Bankgebyr 0 5,50 0

Hjemmeside 2300 733,84 780

Scanmartreff 3000 1150 3000

Sum Utgifter 10800 7624,04 7280

Driftresultat −4 500,00 −1588,04 980

Inngående balanse 14956,57



Scanmarklubben
Driftresultat 2023 −1588,04

Utgående balanse 2023 13368,53

 
Kommentarer til regnskap og budsjett: 
Kontingent for 2023: 200,-
Kontigent for 2024: foreslås uendret.
Vipps tar 3,50 i gebyr pr transaksjon.
Kostnaden for hjemmesidene er redusert.

Vedlegg 3 

Valg

Det er ved utsendelsestidspunktet ikke innkommet eksterne forslag om andre kandidater til styret.

Ivo Stornaiuolo, Trond Svendsen og Erlend Lund-Larsen er villig til å fortsette. 

Styret foreslår derfor at styrets sammensettingen blir den samme. 

Styret ønsker medlemmer fra andre deler av landet, og håper noen melder sin interesse før valget. 
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